
 
 

 

 

Številka: 03207-1/2011-4 

Datum:   27. 1. 2011    

 

Z A P I S 

1. seje odbora za okolje in prostor, ki je bila v četrtek, 27. 1. 2011 ob 17.00 uri v prostorih 

Občine Postojna. 

 

PRISOTNI: Dominik Širca, Andrej Cej,  Janko Nabergoj, Andrej Poljšak, Herman 

Zakrajšek, Dominik Fajdiga 

 

ODSOTNI: Iztok Podbregar 

 

OSTALI PRISOTNI: Boštjan Udovič, višji svetovalec za premoženjsko pravne zadeve, 

Tadeja Križnar Jamnikar, pomočnica župana za urbanizem, Bernarda Lenarčič - zapisničarka 

 

V imenu Občine Postojna je prisotne pozdravil podžupan Zvonko Černač, ki je tudi vodil sejo 

odbora do izvolitve predsednika odbora. 

 

 

Ad 1) 

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda 
 

Ugotovljeno je bilo, da je odbor sklepčen.  

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel     d n e v n i   r e d : 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda 

2. Konstituiranje odbora – izvolitev predsednika in namestnika predsednika 

3. Obravnava in sprejem stališč do osnutka Državnega prostorskega načrta za Osrednje 

vadišče Slovenske vojske Postojna 

4. Promet z nepremičninami 

5. Razno 

 

 

Ad 2) 

Konstituiranje odbora – izvolitev predsednika in namestnika predsednika 

 

Člani odbora so predlagali za predsednika odbora Andreja Poljšaka, za namestnika 

predsednika odbora pa Dominika Fajdigo. 

 

Odbor za okolje in prostor je  soglasno izvolil: 

- za predsednika odbora: Andreja Poljšaka, 

- za namestnika predsednika odbora: Dominika Fajdigo. 

 



Predsednik odbora Andrej Poljšak in namestnik predsednika odbora Dominik Fajdiga sta se 

zahvalila za izkazano zaupanje. 

 

Sejo je v nadaljevanju vodil Andrej Poljšak. 

 

Ad 3) 

Obravnava in sprejem stališč do osnutka Državnega prostorskega načrta za 

Osrednje vadišče Slovenske vojske Postojna 

 

Obrazložitev  je podala Tadeja Križnar Jamnikar.  

 

Razpravljali so:  Dominik Fajdiga, Andrej Poljšak, Janko Nabergoj, Dominik Širca, Herman 

Zakrajšek. 

 

Na vprašanja iz razprave sta odgovarjala Tadeja Križnar Jamnikar in Boštjan Udovič. 

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel naslednja  s k l e p  a :  

  

1. Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu, da sprejme predlagane sklepe, ki 

so navedeni v gradivu za sejo Občinskega sveta 1. 2. 2011 (3-7). 

2. Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu, da pozove MORS, da  preneha z 

vsemi  aktivnosti na Počku, ter preveri zakonske določbe, ki urejajo sedanje stanje in po 

potrebi obvesti pristojne inšpekcijske službe. 

 

 

Ad 4) 

Promet z nepremičninami 

 

Obrazložitev in odgovore na vprašanja iz razprave je podal Boštjan Udovič. 

 

Razpravljal je  Janko Nabergoj.  

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno  sprejel   s k l e p :  

 

Odbor za okolje in prostor daje pozitivno mnenje k predlogu  prometa z nepremičninami.   

 

 

Ad 5)  

Razno 

 

Janko Nabergoj je dal pobudo, da občinska uprava pred prodajo gradu Orehek preveri namen 

uporabe objekta v bodoče. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 18.50 uri. 

 

 

 

ZAPISNIČARKA: PREDSEDNIK ODBORA         

Bernarda Lenarčič       Andrej Poljšak 


